
 

Fælles bestyrelsesmøde Bork, Å dum og Tarm  

Referat d. 31.10.2023, Lønborgvej 53.  
  

Tilstedeværende:  6 deltagere fra Åadum, 3 deltagere fra Bork, 3 deltagere fra Tarm 

          O = Orientering  

            D = Drøftelse 

         B = Beslutning   

Tid  Emne og beskrivelse  Referat/notat  

19.00 1. Velkomst og referat fra sidst (se 
bilag 01) 

 
 

O Ingen bemærkninger 

19.10  2. Evaluering af dette års overgang 
(se bilag 02, 02a, 02b, 02c, 02, 
03a) 

- Med baggrund i bilagene og 
deltagernes øvrige inputs: Hvad 
kan gøres bedre? 

D 

B 

Forældre: 

Svarprocenten er ikke høj. 

 

Valgfagsworkshop for eleverne dagen før 

forældremødet i februar/marts. Eleverne 

mødes og snuser til valgfagene, der tages 

billeder, som forældrene kan se dagen efter. 

Forældrene deltager i mødet uden børn.  

 

Vigtigt at have tryghed i, at børnene bliver 

grebet, hvis ikke de finder sammen med nogen 

 

Elever: 

Overvej formulering af spørgsmål; undgå brug 

af ord som ”kriterier”. 

Vigtigt at have mulighed for at ønske. 

Ser Barnets stemme som en prioritering.  

Vil gerne flere sociale arrangementer inden 

klassedannelsen 

 

Hvis de skal ønske, er tidspunktet for aflevering 

afgørende. Foråret er langt for 6. klasses 

klasselærere pga. henvendelser fra børn, 

forældre etc.  

 

Kunne man udskyde klassedannelsen, så den 

først finder sted i fx september? Kunne man 

gøre noget i fx en uge, hvor eleverne gør noget 

på tværs af hinanden for at aflæse dynamikker 



 

 

 

Kunne Barnets stemme høres på en anden 

måde? Kunne det være gennem samtale med 

klasselæreren? Endelig beslutning tages i 

december på samarbejdsmødet. 

 

 

Lærere: 

Opmærksomhed omkring kriterier for 

klassedannelse. 

Godt, at eleverne får klasselisterne tidligere. 

 

 

 

19.25  3. Handleplan for overgang (se bilag 
03) 

- Opfølgning på aftaler, principper og 
handleplan: Er der noget, vi kan 
forbedre?  

 

D 

B 

Obs på noter ang. eventuelle ændringer, fx i 

forhold til Barnets stemme 

19.45 4. Det årlige idrætsarrangement den 

24. juni 2024 
- I forlængelse af 

forårets/sommerens 
idrætsarrangementer: Er der noget, 
vi med fordel kan justere på?  

D 

B 

 

Hvis det skal foregå på Lønborgvej, er det en 

fordel at få en idrætslærer fra overbygningen 

med. Obs på fordeling af udeområder 

 

Gode arrangementer på alle tre skoler for både 

4., 5. & 6. årgange 

 

Stomp-dag i september, 6. årgang 

20.00 5. Øvrigt samarbejde, der kan styrke 
kerneopgaven? 

- Kan bestyrelserne pege på 
samarbejdsmuligheder, som vi bør 
undersøge nærmere på tværs af de 
tre skoler?  

 

D 

B 

 

20.20 6. Eventuelt 
 

 

 Disse møder giver god mening; de justeringer, 

der bliver lavet, får en effekt.  

Skal lærere, der kommer til at afgive, evt. 

deltage for at få indsigt? Evt. kan de få indsigt i 

processen via handleplanen.  

 

  


